
Information zur REACH-Verordnung 1907/2006/EG

REACH steht für Registration, Evaluation, Authorisation of Chemicals (Registrierung, Bewertung und Zulassung von Chemikalien). REACH vereinheitlicht das Chemikalienrecht europaweit und erhöht den Wissensstand über Gefahren und Risiken, die von Chemikalien ausgehen können.

Die Firma Rickmeier GmbH bestätigt die Vorgaben entsprechend der REACH-Verordnung 1907/2006/EG umzusetzen.

Wir werden hierzu unsere Informationspflicht im Rahmen der Lieferkette wahrnehmen.

Aufgrund Artikel 33 der REACH-Verordnung informieren wir, dass Blei in Konzentration > 0,1 % in bleilegierten Produkten enthalten ist.

Information regarding the REACH Regulation 1907/2006/EC

REACH stands for Registration, Evaluation, Authorisation of Chemicals. REACH unifies chemical legislation throughout Europe and increases the level of knowledge about hazards and risks that can occur by chemicals.

Company Rickmeier GmbH confirms to implement the specifications in accordance with REACH Regulation 1907/2006/EC.

We will fulfill our obligation to provide information within the supply chain management.

In accordance with Article 33 of REACH, we inform that lead as alloying element of products is contained in a concentration of > 0,1%.

Firmenname / Company Name: **RICKMEIER** GmbH

Ort und Datum / Place and Date: Balve, 4th March 2019

Firmenstempel / Stamp: 

Ersteller / Editor: Meinolf Blome

Funktion / Function: Head of Supply Chain Management

Dieses Dokument wurde elektronisch erstellt und ist ohne Unterschrift gültig.
This document has been created digitally and is valid without a signature.